
 

 
 

 
       

      Zutendaal  18 oktober ’23 
 
 
 
Voorbereiding jeugdraad 18 oktober 2023 
 

Aanwezigen:  Yannick Eurlings, Dries Bosmans, Tiemen Verheyen, Wout Geraerts, Thomas berden 
Verontschuldigd: Gert-Jan Weytjens 

 
 
Agenda     
Werking vereniging  
Activiteiten  
Speeltuin / skatetoestellen 
Update renovatie jeugdhuis de Kaller 
Fuifreglement 
Aanvraag projectsubsidie KSA-fuif Fusion 
  
 

 
1. Werking vereniging  

Update van het nieuwe werkjaar. Zijn er veranderingen, zijn er nieuwe contactpersonen? 

 

JOKE 

Jongerenkerk geeft aan dat ze in 2024 hun laatste keer vorming doen voor de 17-jarigen, daarna zal er terug 

vorming zijn op 12-jarige leeftijd. Dit werkjaar worden de kinderen en jongen van Zutendaal van het 

geboortejaar 2007 tot 2011 uitgenodigd om hun vorming te doen.  

Ze weten niet hoe de toekomst van Jongerenkerk er na dit werkjaar zal uitzien.  

Gegevens: 

KSA Zutendaal 

Wout Geraerts (+32 468 25 51 35) Mathijs Paredis (+32 471 20 43 51)  

info@ksazutendaal.be  

JOKE 

Tiemen Verheyen (+32 471 20 43 51) 

tiemenverheyen@gmail.com  

 

Wirwar  

Wir-War 

Wietske Bijnens (+32 475 48 19 94)  

bijnenswietske@gmail.com – dewirwar@gmail.com 

Jeugdhuis de Kaller 

Arthon Gregoor 

+32 471 01 79 76 - arthon.gregoor98@gmail.com 
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2. Activiteiten jeugddienst/jeugdraad 

18-jarigen dag  

24 november 2023 steengrill, bowling en winterland 

Dag van de jeugdraad  

Dag van de Jeugdraad! Een avond om de jeugdvrijwilligers van Zutendaal in de bloemetjes te zetten. 

Programma: 

18.30-20.30 uur Frietbus 

20.30 uur-22.30 uur Casino avond 

23.30 uur-... Afterparty 

Voor alle jeugdvrijwilligers die zijn aangesloten bij een jeugdvereniging of monitorengroep. 

Schrijf je voor 4 november in via jullie hoofdleiding! 

Blokbar  

Dinsdag 19 december tot 30 januari 

 

Kindergemeenteraad 

Start woensdag 25 oktober  

 

Feeënboom 

lancering feeënboom woensdag 8 november 

 

kunstendag voor kinderen 

Zondag 19 november (gericht op kinderen tot 12 jaar) 

 

Muziek aan tafel 

Zaterdag 25 november (jachthoorn, julia’s en Carnis)  

Comedyavond 
Donderdag 14 december Erhan Dimirci 
  
 
2. Update verbouwingen Jeugdhuis de Kaller 
 
Het lijkt alsof er rond de verbouwingen van de kaller niet veel gebeurd maar achter de schermen zijn we er 
wel mee bezig! We zijn een samenwerking met het Vlaamse energie bedrijf aangegaan. Zij hebben een 
studiebureau aangeschreven om alle nodige renovatiewerken in kaart te brengen. Alle opmerkingen die we 
samen met de leden van de Kaller hebben besproken zijn doorgegeven.  Zij hebben deze week een 
haalbaarheidsstudie en een 1ste raming opgemaakt. (verwarming, ventilatie, elektriciteit) 
 
Het dossier is afgelopen maandag op het CBS geweest, volgende week woensdag komen we samen met de 
VEB in de Kaller voor meer uitleg over hun haalbaarheidsstudie en raming. Hert dossier zal volgende 
gemeenteraad eind oktober geagendeerd worden. Zodra zij goedkeuring geven kunnen we hier verder mee 
aan de slag.  
 
 
 
 
 



 

 
 

3. Recreatiezone/ skatepark 
 
In September hebben we de recreatiezone de Blookberg geopend, KSA Zutendaal heeft hier ook geholpen. 
(waarvoor dank)  
De speeltuin in openbaar voor iedereen! Eind november worden er ook nog nieuwe skatetoestellen 
geleverd. 
 
 
4. Fuifreglement  
 
De jeugdraad is in 2019 van start gegaan met een fuifreglement, dit is omwille van verschillende redenen 
blijven liggen. (corona, thema security,..) 
Graag zouden we dit terug willen opnemen zodat we de jeugdverenigingen kunnen ondersteunen bij het 
betalen van de dure securityrekeningen. 
Fuifreglement 
 
Wegens veel overlasten op jeugdfuiven (vechtpartijen, vandalisme,...) in 2019 is er tegen het Jeugdhuis de 
Kaller en de KSA gezegd geweest dat ze security moesten voorzien op hun fuiven. Ze hebben toen enkele 
keren kunnen samenwerken met vrijwilligers van de Puma gym.  
In 2020 zijn we vanuit een werkgroep van de jeugdraad van start gegaan met een fuifreglement voor alle 
verenigingen van Zutendaal, dit is door verschillende omstandigheden blijven liggen. (corona, 
securitywetgeving,...) Vooral het punt "security" blijft een moeilijk punt. 
 
In 2022 heeft de politie ons gemeld dat het wettelijk niet mogelijk is om met vrijwilligers samen te werken 
van de lokale boks club. Er werd de jeugdverenigingen vanuit de gemeente toen gemeld dat ze moesten 
samenwerken met een erkende securityfirma. Deze facturen zijn zo hoog dat een fuif organiseren als 
jeugdvereniging bijna niet meer winstgevend is. 
 
Op 9 november 2022 is het fuifreglement terug besproken op de jeugdraad, ze hebben daar een advies 
gegeven aan het CBS en dit is geagendeerd op het CBS van 28 november. (zie onderstaand punt) Hier is toen 
geen feedback op gekomen. 
 
De jeugdraad is vragende partij om dit terug op te nemen zodat we jeugdverenigingen kunnen veder helpen.  
 
Advies jeugdraad 28 november 2022: 
 
De jeugdverenigingen geven aan dat officiële security heel duur is. Het is financieel niet interessant om een 
fuif te organiseren als ze officiële security moeten betalen. Met de vechtpartijen die er de laatste jaren 
plaatsvinden vinden ze het ook niet verantwoord om vrijwilligers zoals ouders te plaatsen op hun fuif. 
De jeugdraad vraagt of het mogelijk is om het subsidiereglement aan te passen zodat jeugdverenigingen 
subsidies kunnen aanvragen voor officiële security. Het voorstel is om 50% van de factuur gesubsidieerd te 
krijgen met een maximum van 2 aanvragen per kalenderjaar. (de kost die ze dan moeten betalen zou +/- 
overeenkomen met de vergoeding die ze in het verleden aan de Pumagym gaven) 
De jeugdraad is ook vragende partij om het fuifreglement terug op te nemen en verder uit te werken. Vooral 
het punt security zou veder uitgewerkt moeten worden. (richtlijnen aantal security, subsidie mogelijk?,…) 
 
Bespreking jeugdraad:  
We merken dat van de subsidiepot “projectsubsidie en jongerencultuur” weinig gebruik gemaakt wordt. De 
jeugdraad vraagt de mogelijkheid te bekijken om dit reglement aan te passen zodat dezelfde 
jeugdverenigingen ook een aanvraag kunnen doen voor een subsidie voor security te verkrijgen.  
 



 

 
 

Herbruikbare bekers: 
Er wordt gemeld dat het duur is en niet toegankelijk om herbruikbare bekers via festicup te huren.   
Het dichtstbijzijnde afhaalpunt ligt in Aarschot. Dit is ver, er zijn beperkte openingsuren en de 
leveringskosten zijn ook te duur. 
De vraag kom naar de gemeente om mee na te denken voor een oplossing. (Zelf herbruikbare bekers in het 
uitleendienst aanbieden? Contract afsluiten met een vaste leverancier?...) 
  
 
Aanvraag projectsubsidie KSA-fuif Fusion 
Vraagt een projectsubsidie aan voor hun fuif, vooral voor het betalen van de security. 
Zij hebben deze in het verleden al 3 keer gebruikt maar vragen nu een uitzondering aan aangezien het 
fuifreglement nog niet klaar is. Keurt de jeugdraad dit goed?  
 
De jeugdraad geeft goedkeuring voor de projectsubsidie van max. 375 euro toe te kennen.  
 
 
Varia 
 
Komende evenementen: 
 
KSA-fuif  Fusion 11 november  
KSA- fakkeltocht 22 december  
 
 


